

未成年子女權利義務行使負擔協議(重新協議)書
(Agreement on (Change in) Rights and Obligations of Minor)

被認領之未成年子(女)_____ (民國_____年_____月
_____日出生), 今協議由_____

單獨 共同行使負擔權利義務。

(The rights and obligations of the acknowledged minor/children,
_____ (born on _____ (Year, Month, Day)) are
now borne by _____ individually jointly on
agreement.)

因雙方離婚 協議 重新協議未成年子(女)_____ (民國_____年_____月_____日出生) 由_____

單獨 共同 行使負擔權利義務。

(Due to both parties' divorce, both parties agree change to agree
that the rights and obligations of the minor/children, _____ (born
on _____ (Year, Month, Day)), are borne by
_____ individually jointly.)

因雙方終止結婚 協議 重新協議未成年子(女)_____ (民國_____年_____月_____日出生) 由_____

單獨 共同 行使負擔權利義務。

(Due to both parties' termination of marriage, both parties agree
change to agree that the rights and obligations of the minor, _____
(born on _____ (Year, Month, Day)), are borne by _____
 individually jointly.)

特立此協議書, 並據以申請戶籍登記。

(The Undersigned hereby execute this agreement for the application for
household registration.)

此致 (To)

_____戶政事務所 (Household Registration Office)

立協議書人 (Signature) : (簽章)
國民身分證統一編號 (National ID Card No.) :
電 話 (Telephone No.) :

立協議書人 (Signature) : (簽章)
國民身分證統一編號 (National ID Card No.) :
電 話 (Telephone No.) :

中 華 民 國 年 月 日
(Year, Month, Day)

說明 (Note) :

一、協議(重新協議)事項請於□中打「V」。
(Select the matters to be agreed on (changed) (V).)

二、有關被認領人之親權初次協議，須填寫「非婚生子女認領同意書/非婚生子女姓氏及權利義務行使負擔約定書」，本表適用於辦竣認領登記後，協議權利義務行使負擔之人時使用。

(For the initial agreement on the rights of the acknowledged minor/children, fill out the "Consent to Acknowledgement and Agreement on Surname and Rights and Obligations of Child Born Out of Wedlock." This agreement is applicable to the Undersigned who agree to bear the rights and obligations of the minor/children after completing the registration of parentage.)